

### CM+ HOTELS AND SERVICED APARTMENTS 壹 棠 酒 店 及 服 務 式 公 寓

## 枕 頭 PILLOW

#### 羽絨枕頭 Feather pillow

極佳的柔軟度,保溫性及彈性,有質輕、透氣、不悶熱 的優點。

High-performance of soft, insulation, flexible, light and airy.

#### 蕎麥枕頭 Buckwheat pillow

冬暖夏涼,透氣性好,具有芳香開竅、活血通脈、鎮靜 安神、益智醒腦、調養臟腑、和調陰陽等作用。

Has many functions, such as, resuscitating with aromatics, promoting coronary circulation, tranquilizing and allaying excitement, refreshing minds, taking care of the viscera and transferring yin and yang.

#### 輪廓記憶枕 Contour pillow

採用的慢性的回彈棉,對人體的脊椎有一定的保護作用,還能根據人體的體溫進行調整。

Chooses special decompression material to absorb human pressure. When the body contacts the material, the material will sense body temperature, and gradually soften up, while absorbing the body pressure, which will adjust the body to the most comfortable posture state.

#### 人體工學記憶枕 Support pillow

使用記憶材質,一面是緩衝泡棉,可貼合頭部、肩頸部, 有效釋放壓力。另一面是涼爽凝膠,可提供涼爽、舒適 的枕面。

Made of memory foam, one side contours to your head and neck, effective absorption pressure. The other side topped with a gel layer that gives you a cool, soothing sleep surface. This means you sleep comfortable all night without waking up feeling hot and clammy.

#### 乳膠枕頭 Latex pillow

使用純天然的乳膠加工而成,對人體無任何傷害和副作用,由於其純天然的材質特點,有很好的抗菌,防蟎的功效,提供一個更為健康乾淨的睡眠環境。

Made form natural material, so it will not cause any side effects. The material characteristics, have a good anti-bacterial, anti-mite effect, providing a more healthy and clean sleeping environment.

# 太空零壓力床墊 PRESSURE RELIEVING MATTRESS TOPPER

- ·太空棉獨特的感溫粒子,按人體重量及體溫起伏,調節最佳承托,化解壓力傷害。
  Temperature responsive properties of memory foam offers customized support by confirming to your sleeping posture. It protects your spine in natural alignment and helps to relax tense muscles.
- · 避免因床褥過軟或過硬而引起肌肉受壓情況,減少因神經受壓導致痳痺及疼痛所引致的翻身次數。 Muscles compression results from ill-suited mattress firmness can be prevented.
- · 選用高透氣物料,改善睡眠時悶熱感覺。
  Using of high-quality, ventilative material to provide extra softness and prevent muggy feeling at sleep.

#### 前台 Reception: 3709 6600

設備數量有限,以先到先得形式提供,敬請提早預約。 如有爭議,本公司保留一切最終決定權。

The amount of equipments are limited and will provide on a first come first served basis. Please make reservation in advance. CM+ reserves the right of final decision when dispute arise.

地址 Address:香港干諾道西 16 號

16 Connaught Road West, HK

電郵 E-mail :info@cmplus.com.hk 網頁 Website :www.cmplus.com.hk